
Bespreekpunten Stadspartij geluidsoverlast bij evenementen 

 

Het afgelopen jaar ontving de Stadspartij regelmatig klachten van stadjers over 
geluidsoverlast door evenementen, met name in en rondom het Stadspark. (zie  
ook onze vragen 2012 – Nr. 56.) 
 
De Stadspartij is uiteraard niet tegen evenementen en feesten in de buitenlucht, 
dit hoor bij een levendige stad als Groningen. Wel vragen wij ons af of alles nog 
in balans is. Bij het vaststellen van de nota feesten in balans heeft de raad in 
meerderheid besloten om af te wijken van het door het college voorgestelde. 
 
Zien de overige fracties met de Stadspartij aanleiding om de nota te evalueren? 
Het zou hier dan vooral om de verruiming van het aantal dB(A) moeten gaan en 
de werking van de dB(C) norm. 
 
Ten aanzien van het Stadspark antwoord het college als volgt: 
“Tot voor kort was de verwachting dat door het aanpassen van de vergunning 
voor de Drafbaan in lijn met Feesten in Balans II, de overlast zou kunnen worden 
teruggedrongen. De praktijk leert dat dit niet het geval is. Door het aanvaarden 
van het amendement voor verruiming van de geluidsnormen in Feesten in 
Balans II, zijn die normen in lijn gekomen met de normen zoals genoemd in de 
huidige omgevingsvergunning. Daarmee biedt aanpassen van de 
omgevingsvergunning aan Feesten in Balans II geen oplossing voor het 
terugbrengen van de geluidsoverlast.” 
 
Zijn de overige fracties het met de Stadspartij eens dat door de verruiming van 
de geluidsnormen in het geval van het Stadspark een negatief effect is 
opgetreden? Namelijk meer overlast? 
Vinden de overige fracties en het college het wenselijk om de nota op dit punt 
aan te passen? 
 
Een veel gehoorde klacht bij met name Dance Events is het doorlopende aantal 
uren waarbij non stop hinder en overlast wordt ervaren. 
In onze ogen zou het wenselijk kunnen zijn om hier een limiet aan te stellen. 
 
Hoe zien de andere fracties en het college dit? 
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